
 

Agenda 

Financiële ledenvergadering 

Wanneer; 26-6-2024 

Aanvang: 19:30 uur 

Waar: Clubhuis Oemoemenoe 

Aanwezig bestuur: Bianca Pesch, Johan Mathijsen, Herbert van der Waal en Vincent 

Barentsen 

Afwezig bestuur: Arno Seijbel 

Leden aanwezig: 

Addy van Liere, Christian Sanderse, Diana Joziasse, Dick van Liere, Hans van Dijk, Harry 

Pool, Marieke Meijer, Yvonne Souisa, Jan Albregtse, Peter de Lange, Jacolien Terlouw, Paul 

Kemp, Sjoerd Brasser, Eva van Hartevelt 

Afgemelde leden: 

Zie bijlage 1 

Agenda: 

1. Opening 

2. Cijfers 2023-2024 begroting vs realisatie 

3. Verslag kascommissie en décharge bestuur  

4. Begroting 2024-2025 

5. Vaststelling contributies 2024-2025 

6. Nieuwe leden kascommissie 

7. Toetreding Christian tot bestuur 

8. Vragen 

9. Afsluiting 

Punt Onderwerp Actie 

1. Voorzitter opent de vergadering en geeft het woord aan de 
penningmeester. 
 

 

2. Na toelichting van de penningmeester zijn de onderstaande vragen 
gesteld door de leden: 
Sjoerd, Is het mogelijk om de reservering groot onderhoud anders te 
vermelden? Nu niet helemaal duidelijk wat nu wat is 
Hans, er staat nu een post van € 5000,- voor de Beachrugby BBQ. Dit 
is onduidelijk omschreven. Wat is dit geweest? Johan geeft aan dat dit 
meerdere kosten zijn en hier staan de opbrengsten nog niet tegen 
over. 
Hans, wat houd de post € 3300,- kosten sponsoring in? Johan geeft 
aan dat dit kosten zijn geweest voor verschillende borden en andere 
kosten t.b.v. de sponsors 
Hans, het bedrag kasverschillen is weer opgelopen? Moeten we hier 
actie op ondernemen/zorgen ommaken? Johan geeft aan dat het 
clubhuis veel open is geweest en het gaat om kleine verschillen. Maar 
het zal inderdaad aandacht nodig hebben. 

* 

Integriteit:  eerlijkheid en sportiviteit 

Passie en plezier:  delen van passie en plezier, daagt 

mensen uit het beste uit zichzelf te 

halen 

Kameraadschap:  rugby verbindt: we maken deel uit van 

één grote rugbyfamilie 

Discipline:  in en buiten het veld: gebonden aan 

spelregels, voorschriften, normen en 

waarden 

Respect:  medespelers, tegenstanders, scheids- 

rechters en anderen bij de sport 

betrokkenen 



 

Hans, hebben we een kleine winst kunnen boeken? Nee, sterker nog 
om op Nul uit te komen is de dotatie aan de voorziening groot 
onderhoud iets beperkt  
Hans, wanneer we naar de saldo’s van de bankrekeningen kijken zijn 
we  € 5000,- in vermogen er op achteruit gegaan. Johan geeft aan dat 
dit een momentopname is en dat er nog substantiële bedragen 
moeten binnenkomen (tegemoetkoming gemeente). 
Hans, ik mis een beetje een overzicht van hoe hebben we het gedaan 
en hebben we de doelstelling tot groei gehaald? Johan geeft aan dat 
we niet slecht doen maar dat het lastig is om financieel te groeien. 
Sparen is lastig. 
Dick, hoe staat het met de plannen om een uitbreiding van het 
clubhuis te realiseren. Hier is in het verleden extra voor betaald maar 
concrete plannen zijn er nog niet. Johan geeft aan met Herbert dat de 
plannen er zijn maar door de hoge kosten van materiaal en arbeid is 
dit lastig te financieren. 
Addy, op de balans staat al jaren een bedrag voorraad merchandise. 
Wat is dit want er is geen voorraad. Uitzoeken want er blijkt toch nog 
een kleine voorraad te zijn geeft Dick aan. 
 

3. De leden verlenen het bestuur décharge voor het gevoerde financiële 
beleid. 
 

 

4. Johan, geeft toelichting op de post trainerskosten. Dit is iets meer dan 
vorig jaar omdat er een trainer voor de dames is aangetrokken. Deze 
krijgt een reisvergoeding. 
Sjoerd, is het begrote bedrag van € 10.000,- voor energiekosten een 
goed inschatting? Johan geeft aan van wel maar dat de eind 
afrekening nog moet komen. 
Hans, waarom hebben we geen dubbel tarief meter meer? Johan 
geeft aan dat de leverancier dit niet meer doet. 
Addy en Herbert geven aan dat het grootste deel van de kosten in het 
gas verbruik zitten. 

 

5. Johan, voorstel van het bestuur is om de contributie voor het seizoen 
2024 -2025 te verhogen met 5%. De contributies van rugby Nederland 
zijn met 4% gestegen en we moeten weerstandvermogen gaan 
opbouwen. De aanwezige leden zijn het eens met de voorgesteld 
verhoging. 

 

6. Johan geeft aan, we zoeken nog 2 leden voor de kascommissie? Dick 
wordt van reserve nu 1e lid kascommissie, Sjoerd Brasser wordt het 
tweede lid. Een reserve lid van de kascommissie moet gezocht 
worden. Actie punt voor het bestuur. 

* 

7. Het bestuur vraagt de aanwezige leden om akkoord voor de 
toetreding tot het bestuur van Christian Sanderse. Vanaf het seizoen 
2024-2025 wil het bestuur hem de functie van secretaris geven. 
Alle aanwezige leden zijn akkoord met de benoeming 

 

8. Vragen? 
Peter, de begrote kosten voor de toernooien van de heren en de 
dames kan dit niet hoger begroot worden? Hebert geeft aan dat dit de 
maximale bijdrage is die vanuit de vereniging gegeven kan worden. 

 



 

Hans, de schoonmaakkosten zijn begroot op € 2000,- maar het 
clubhuis is regelmatig een bende. Kunnen we dit bedrag niet 
verhogen zodat we een professionele organisatie kunnen vragen? 
Johan geeft aan dat samen met Jong Ambon is gekeken naar een 
oplossing. Kosten hiervoor zijn veel te hoog. 
Jacolien geeft aan dat we weer ouders kunnen vragen? En is er een 
lijst met werkzaamheden die we uit moeten voeren? 
Hans, wat is nog de toegevoegde waarde van de website? Ik kan niks 
vinden en ik had toch bij een aantal evenementen aanwezig willen 
zijn. Bianca en Diana geven aan dat de integratie van sportlyzer nog 
niet optimaal is met de website maar bijna alle evenementen die 
bekend zijn staan hierop. Maar Hans geeft ook aan dat het afscheid 
van Harry niet bekend was. Klopt, dit was ook bij het bestuur niet 
bekend. Christian geeft aan dat op de nieuwe website de koppeling 
met sportlyzer nog beter moet zijn. 
Dick, geeft ook aan dat hij als lid ook meer wil zien en niet in 
sportlyzer kan. Hij vind het ook lastig om zijn weg te vinden. Mogelijk 
geeft de nieuwe website hem ook overzicht? 
Dick, vraagt naar de status van het voorstel om afval te scheiden. Is 
hier iets mee gedaan? Johan geeft aan dat dit inderdaad is bekeken 
maar dat dit gek genoeg meer ging kosten dan nu. Waarschijnlijk door 
het vaker moeten rijden. Zelf samen met Jong Ambon is hier naar 
gekeken. Johan geeft ook aan dat er dan extra containers komen en 
deze mogen niet in de buurt staan van het clubhuis of de gym i.v.m. 
brand gevaar. 
Dick, wat houden we aan PR over aan de harde leerschool. Trekken 
we hiermee extra leden bijv.? Herbert geeft aan dat we hier financieel 
wel wat aan overhouden maar aanwas van leden houden we niet in 
de gaten. 
Paul, is de herkeuring van alle veiligheidsonderdelen van het clubhuis 
al geregeld? Via Paul kunnen we dit uitlaten voren via een soort 
sponsoring. Dit moet ook voor de verzekering regelmatig gebeuren. 
Johan en Paul nemen dit op in de planning. 
Peter, geeft aan dat hij nog een laptop en scherm overheeft om een 
up to date muziekhoekje te creëren. Samen met een Spotify 
abonnement. Christian geeft aan dat dit met Quinten en Sophia 
besproken moet worden. Spotify moeten we uitzoeken of dit is 
toegestaan. 

9. Bianca sluit de vergadering en bedankt alle aanwezige leden voor het 
tijd en input. 

 

 


